
 

 

 

 

 

 

Referat afdelingsmøde i afd. 15, Galgebakken 

 

Tidspunkt:   

28.08.2023 kl. 16.00 i ”Værestedet” i afd. 17  

 

Antal fremmødte:    

22 personer fra 14 lejemål. 

  

Fra Bomiva deltog:   

Karen Dalsgaard, Hanne Brix Johansen og Peter Hauberg 

 

Valg af dirigent:  

Karen Dalsgaard blev valgt til dirigent. 

  

Bestyrelsens beretning, herunder fremlæggelse af regnskabet for 2022: 

Frank Andersen fremlagde beretning for afdelingen.  

Hanne Brix Johansen fremlagde regnskabet 2022. 

 

Budget for 2024: 

Hanne Brix Johansen gennemgik budget for 2024. Budgettet blev enstemmigt vedtaget. 

 

Indkomne forslag: 

Forslag 1: Kollektiv råderet til nyt køkken. 

For 21 0 imod 1 hverken for/imod Forslaget vedtaget. 

 

Forslag 2: Kollektiv råderet til renovering af badeværelse. 

For 22 0 imod 0 hverken for/imod Forslaget vedtaget. 

 

Forslag 3: Kollektiv råderet til montering af altan. 

For 22 0 imod 0 hverken for/imod Forslaget vedtaget. 

 

Forslag 4: Udskiftning af el-tavle, i forbindelse med udskiftning af HPFI. 

For 22 0 imod 0 hverken for/imod Forslaget vedtaget. 

 

Forslag 5: Ombytning af affaldsrum, i molokkerne. 

Sendes ikke til afstemning. Afklares på markvandring. 

 

Forslag 6: Autoværn v/nr.22. 

Sendes ikke til afstemning. Afklares på markvandring. 

 

Forslag 7: Ny asfaltbelægning. 

For 1 18 imod 3 hverken for/imod Forslaget faldt. 

 

Forslag 8: Navne- nummer opmærkning postkasser. 

For 19 0 imod 3 hverken for/imod Forslaget vedtaget. 

 

Forslag 9. Miljøkasse flyttes ud til molokker. 

For 1 18 imod 2 hverken for/imod Forslaget vedtaget. 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

Valg: 

Bestyrelsesmedlem. Birthe Pedersen modtog genvalg  

Suppleant. Ruth Pedersen medtog genvalg.  

 

Bestyrelsen består herefter af: 

 

Frank Andersen, formand (1 år)    8161 6360 

Heinrich Nielsen, medlem (1 år)    4115 1880 

Birthe Pedersen, medlem (2 år) 

 

Ruth Pedersen, suppleant (1år)    2424 3082 

    

Repræsentantskab:  

Bestyrelsen vælger deltager dertil. 

 

Eventuelt: 

Kan administrationen ikke gøre sin indflydelse gældende overfor Skive Kommune/Park & vej, 

i forhold til asfaltbelægningen. PH, vi kan prøve. Men tror ikke der ske andet end lappeløs-

ninger indtil der er sket en kloak separering på Holstebrovej. Heinrich forslog lejer til selv at 

kontakte kommunen, i forbindelse med den udsendte meddelelse om udskiftning af fortov. 

Måske de også kan lægge et nyt toplag asfalt. 

Snor på tørrestativ beskidt. PH, rengøres eller skiftes. Ukrudt i rosenbed. PH, vi tjekker op. 

Størrelse på træer/haver der ikke holdes/kant mellem græs og haver. PH, vi har ikke de 

store muligheder for indgreb. Men et nyt vedligeholdelsesreglement skal udformes inden 

næste afdelingsmøde, i forbindelse med det, kan vi måske indskærpe regler/retningslinjer 

for haverne.    

 

 

 

Referat:   Dirigent: 

 

Peter Hauberg  Karen Dalsgaard 

29.08.2023    


